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متن پرسش

سلام و عرض ادب: استاد لطفا نظرتون رو در مورد فعالیتهای آیت االله تبریزیان که به پدر طب اسلامی

معروف شده اند را بفرماد آیا می شود طبق دستورات ایشان و شاگردانشان رفتار کرد؟ مثلا نظر

ایشان این هست که اطفال را واکسن نزنیم. آیا به نظرتان در شرایط فعلی میشه اطفال را واکسینه

نکرد؟ و یا دستورالعملهای این سبکی. لطفا راهنمایی بفرماد. با تشکر و دعای عمر یا عزت برای شما

و خانواده محترم

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: طب سنتی با اینکه مبانی خوبی دارد و استاد تبریزیان هم در این مورد

زحمت کشیدهاند، ولی به قول خودشان ما در ابتدایِ راهِ آزمون و خطا هستیم و هنوز نمیدانیم در این

زمان تجربههای گذشته چه اندازه جواب میدهد. تا آنجا که در خاطر دارم آقای دکتر روازاده هم با

زدن واکسن مخالفت داشتند. موفق باشید


